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}ŠURA ZA STO-
MICO GLASBENE 
DEJAVNOSTI 
počastitev glasbene de-
eti, katere korenine se-
že sto let nazaj, mislijo 
^em izdati brošuro, ki 
zgoščeni obliki podala 

ivino laške godbe. Bro-
bodo Izdali za 10. ju-

0 bo svečana akademija 
a na pihala. 

SLOVENSKE 
^J KONJICE 

STRUKTURA 
DOHODKOV• 
okviru analitske službe 
Ika za gospodarstvo pri 
gčini občine Slovenske 
pce so pripravili tudi 
tturalno analizo osebnih 
jdkov v občini in ugotovi-
1 prejema manj kot 800 
osebnega dohodka na me-
194 delavcev, kar znaša 
odst. zaposlenih. Nad 

I din dohodka prejema 
elavcev ali 1,0 odst, med-
ico je največ zaposlenih 
itegoriji, ki prejema od 
do 1.200 din. Takih de-

!V je v občini 1.105 ali 
odst. Vsi ostali zaposle-
D porazdeljeni v ostalih 
nih kategorijah. 

?AVSTVENI DOM 
AVGUSTA 

se ne bo pripetilo kaj 
redvidenega. bo novo po-
je zdravstvenega doma v 
raiskih Konjicah zgraje-
konec avgusta, gradbena 
ostala urejevalna dela so 
reč že v zaključni fazi. 
pričetku gradnje so raču-
da bodo objekt zgotovili 

M milijoni starih dinar-
sedaj pa so stroški 

inje že narastu na 135 
ionov, na kar so seveda 
№no vplivale nenehne 
ražitve. Spočetka so na-
rvali objekt graditi po 
uneznih fazah, ki bi jih 
Iti funkcionalno usposab-
, sedaj pa so se odločili, 
50do gradnjo opravili kar 
bnca ter celoten objekt 
>sobili za normalno de-
nje. 

PRIČETEK 
RADNJE VRTCA 
ihodnji messe bodo v Slo-
'liih Konjicah pričeli z 
No otroškega vrtca. Vsa 
ravljalna dela, kakor tu-
^kup zemljišča, so že op-
isna in praktično ni več 
• da se ta nad vse po-
»bna gradnja prične. V 

bo dobilo svoj prostor 
'̂ trok. Sedanji prostori v 

kjer je varstvena usta-
li funkcionalno ne ustre-

Vrednost celotne inve-
z opremo vred znaša 

''^edračunu 178 starih mi-

lijonov. Ker bo gradnja mon-
tažna, gre za objekt maribor-
skega Marlesa, računajo, da 
bo otroški vrtec izročen svo-
jemu namenu že konec sep-
tembra letošnjega leta. 

»POKAŽI KAJ ZNAŠ« 
V TEPANJU 

Mladinski aktiv Tepanje 
pripravlja za nedeljo, 6. ju-
nija ob 15. uri priljubljeno 
prireditev »Pokaži kaj znaš«. 
Račimajo, da bodo nastopili 
mladi iz v seh krajev oziroma 
aktivov konjiške občine. 

ŠENTJUR 

16.936 PREBI-
VALCEV 

Prvi rezultati popisa prebi-
valstva so znani. V občini 
šentj.ur je 16.936 ljudi, od te-
ga v naselju Šentjur 1332 
Zanimivo je, da je leta 1961. 
živelo v občini 17.023 ljudi, 
torej namesto porasta prebi-
valstva manjši padec. 

Zdomcev ima šenj turška 
občna 424 in ne približno 600 
kot so bili dosedaj prepri-
čani. 

AKTIVNI 
UPOKOJENCI 

šentjurski upokojenci, ka-
terih društvo vodi MILOŠ 
ŠALEJ, so gotovo eni najbolj 
aktivnih na celjskem področ-
ju. Še posebej so se v zad-
njem času zavzeli za reše-
vanje stanovan-jske proble-
matike svojih- članov. Iz la-
stnega sklada gradijo stano-
vanja. Letos so zgradili pet 
novih stanovanj, ki bodo vse-
Ijiva meseca julija, še pet pa 
jih bodo zgradili prihodnje 
leto. 

Zanimivo je, da so upoko-
jenci sami sestavili pravilnik 
o dodeljevanjii stanovanj 
in s tem prioritetno listo. V 
pravilnik so med drugim za-
pisali, da stanovanjska pra-
vica ni prenosljiva na sorod-
nike. 

Z A L E G 

PELI BODO 
»MEŽNARJEVO 

LIZIKO« 
Po daljšem času so v okvi-

ru žalske Svobode pripravili 
opereto, eno najzahtevnejših 
zvrsti dramske umetnosti. 
Franjo Rizmal se je odločil 
za opereto »Mežnarjeva Lizi-
ka«, ki jo je napisal Josip 
S'tech, za slovenske odre pa 
pripravil Josip špicar. Reži-
ra! je Avgust Jordan, nasto-
pa pa več kot petdeset pevcev 
in igralcev. Orkester bo vo-
dil Franci Rizmal mL, med-
tem ko je Franjo Rizmal pri-
pravil solistične, zborovske 
in pevske točke. 'Premiera bo 
v soboto, 5. junija ob 20. 
uri, ponovitev pa v nedeljo, 
6. junija ob 15. uri. 

Z »MIŠOLOVKO« NA 
REPUBLIŠKO REVIJO 

Včeraj so se pn'-tó predsta-
vili na republiški dramski 
reviji igralci Delavsko pro-
svetnega društva Svoboda na 
Polzeli. Kot najboljša skupi-
na na medobčinski dramski 
reviji v Vojniku si je pribo-
rila pravico nastopa med naj-
boljšimi amaterskimi gleda-
liškimi skupinami na Jeseni-
cah. To je vsekakor veliko 
priznanje za mlado in delov-
no skupino. Tekst Agathe 
Christie »Mišolovka« je zreži-
ral Jaka Jeršič, igrali pa so 
Majda Marčen, Fri do Koro-
šec, Mišo Pukmajster, Štef-
ka Uranjek, Peter Pungart-
nik. Roža Predovnik, Franci. 
Uratnik in Dani Pfeifer. 

KOMUNISTI BODO 
PRIPRAVILI 
PROGRAM 

Pretekli teden so se sestali 
na razširjeni seji člani ko-
miteja občinske konference 
ZK Žalec, občinskega politič-
nega aktiva, republiške kon-
ference ZK Slovenije, sekre-
tarj i osnovnih organizacij ZK 
iz delovnih organizacij in 
direktorji. Na seji so izrazi-
li vso podporo sklepom pred-
sedstva ZKJ in stališčem na 
kongresu samoupraj'ljalcev v 
Sarajevu in govor predsed-
nika Tita v Labinu. Komuni-
sti bodo morali izpolnjevati 
temeljne naloge v delovnih 
organizacijah in v občini. Ta-
ko je treba pripraviti prog-
ram uresničevanja sklepov 
predsedstva v občini. Komu-
nisti v predsedstvu občinske 
skupščine naj pripravijo pro-
gram na laodlagi sklepov 
predsedstva. Sprejeli pa so 
tudi sklep, da še naj sestanejo 
organizacije in aktivi zveze 
komunistov v delovnih orga-
nizacijah in na terenu. 

VELENJE 

PRIPRAVE NA 
CELJSKI FESTIVAL 

Tudi v Velenju se priprav-
l ja jo na mladinski pevski fe -
stivai v Celju. Na njem bosia 
sodelovala dva zbora: ženski 
gimnazijski in zbor osnovne 
šole Mihe Pintarja-Toleda. 
Na zaključni prireditvi pa 
bodo sodelovali kar štirje 
zbori iz velenjs».îe občine. 

KMETIJSKI STROJI 
IZ GORENJA 

Kolektiv tovarne gospodinj-
skih stroyev Gorenje je v 
sredo, 26. maja pripra,vil de-
monstracijo malega kmetij-
skega stroja, ki ga bodo iz-
delovali v pripojenem podjet-
ju — na Muti. V začetku na j 
bi izdelali okoli 2000 strojev, 
pozneje pa več. 

V bistvu gre za agregat, za 
motor, na katerega je moč 
namestiti okoli 40 različnih 
priključkov. -v-

OLIMPIJSKI BAZEN 
čez približno mesec dni 

bodo v Velenju odprli so-
dobno urejen olimpijski pla-
valni bazen. Pri zaključnih 
delih bodo pomagali tudi 
mladi Velenjčani, 

Z zgraditvijo zaprtega in 
sedaj še odprtega bazena bo 
lahko plavanje v Velenju po-

stalo vodilna športna pano-
ga. Pa ne samo to, gre tudi 
za bitko pro+i »plavalni ne-
pismenosti«, ki bo lahko 
zlasti učenci osnovnih 
šol bolj konkretna in uspe-
šna. -v-

RUDARSKI PRAZNIK 
v rudniku lignita se je že 

sestal odbor za organizacijo 
prireditev na čast rudarske-
ga praznika, 3. julija. Osred-
nja proslava bo na velenj-
skem kotalkališču, kjer bo 
tudi skok čez kožo. Tokrat 
bo 55 absolventov rudarske-
ga šolskega centra preskoči-
lo rudarsko kožo. 

V programu bodo tudi 
.športna tekmovanja, slavje 
na velenjskem gradu, obdari-
tev bolnih rudarjev itd. 

20 LET ERE 
Kolektiv trgovskega podje-

t ja ERA je na slavnosten na-
čin počastil dvajset-letnico 
samoupravljanja. Leta 1951. 
se je trgovsko podjetje osa-
mosvojilo in delovalo kot 
Bazen. 1968. leta se je zdru-
žilo z Velmo, nato pa integ-
riralo s kmetijsko zadrugo 
v Šoštanju. Ob nastanku je 
imelo 27 zaposlenih, danes pa 
jih ima 444. 

ERA naj bi l e t O g dosegla 
18 milijard starih dinarjev 
realizacije; izdelan je tudi 
srednjeročni! načrt in po 
njem bodo že 1975. leta ime-
li nad 22 milijard starih di-

. narjev realizacije, 
j Trgovska mreža se je po 
I zaslugi ERE močno razširila. 
] Zdaj pripravljajo poslovalni-
• co v Šmartnem ob Paki in 
^ načrtujejo market v Pesju. 
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^ Ј У Ј Л ^ MOZIRJE 

PETA SEJA 
KONFERENCA ZKS 

Včeraj je bila v Mozirju 
peta redna seja občinske 
konference Zveze komunistov 
Mozirje. Na konferenci so 
ocenili aktivnost komunistov 
v občini ter spregovorili o na-
logah članov ZK v zvezi s 
sklepi sedemnajste seje pred-
sedstva ZKJ in dvajsete seje 
centralnega komiteja ZK Slo-
venije. Nadalje so razpravlja-
li o zaključnem računu komi-
teja občinske konference in 
opravili volitve za člana re-
publiške knference Zveze ko-
munistov Slovenije. O kon-

' ferenci in aktualnih nalogah 
komunistov v predstojećem 
obdobju na področju mozir-
ske občine, bomo podrobneje 
poročali v prihodnji številki. 
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' ^етпи zgodilo, da j 
' . ^turantke iz sred-

r^edničarki in П \ 
^ nJ 'ičerfci ne more 
> ^Y^buje. V obram- j 
j je zastavila ostro \ 

diferenciad- j 
^ in« razlikovanju 
'•'"'mi, ali ne?« \ 
* "kitala. 
I ' bralci in sku. L 
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Danes s»' z.ičeiija v Celju jubilejni mladinski pevski festival, ki bo 
/družil več tisoč mladih pevcev ix vse Jugoslavije in inozemstva 
I stavili smo se pri petih ljudeh, ki so t;iko ali drugače sodelovali 
pri pripravljanju največje mladinske glasbene prireditve v Jugoslaviji. 
¡Spregovorili so o problemih, težavah, željah in načrtih; .spregovorili 
so tako, kot so .se pripravljali. Predano in vestno pa pošteno. Tako, 
kot so celjski pevci entuzia-sti to že večkrat dokazali. 

ANDREJ SVETEK, predsednik Upravnega odbora 
Mladinskega pevskega festivala v Celju: 

»Ob jubilejnem festivalu imam vtis, da bo letošnja 
mladinska pevska manifestacija v Celju krona doseda-
njemu delu na tem področju. Trdno sem prepričan, 
da z mano delijo vsi prijatelji isto mnenje, da večletni 
trud in žrtve niso bili zaman. Festivali so obrodili bo 
gato žetev in glejmo, da bo to ostalo tudi v bodoče. 
Vsem mladim pevcem želim mnogo uspehov v nadalj-
njem zborovskem petju. Omenim naj še to, da bomo 
na zaključnem koncertu v nedeljo zvečer razpisali na-
tečaj za himno mladinskega pevskega festivala. Sode-
lovali bodo lahko vsi jugoslovanski skladatelji.. Rezul 
tati natečaja bodo objavljeni prihodnje leto na repub-
liškem mladinskem festivalu, himna pa bo prvič zape-
ta na prihodnjem mednarodnem pevskem festivalu v 
Celju leta 1973.« 

MARJAN IRŠIČ, Celje: »V 
mladinskem zboru že prepe-
vam štiri leta. V šoli mi ne 
?re ravno najbolje, imam pa 
po drugi strani izredno ve-
selje do petja. Rad imam vso 
?lasbo, tudi zabavno, vendar 
:renutno želim samo to, da 
зе bi zbor naše šole I. celj-
ske čete na vseh nastopih v 
3kviru festivala dobro odre-
îal. To mi bo izredno veliko 
pomenilo. Veste, tudi bolj 
pospešeno vadimo v teh 
ineh. Dobro moramo pred-
stavljati Celje, kjer so za-
detki ,/ mladinskega pevskega 
festivala.« 

M V E S JERMAN, Celje: 
»Letos bom prvič nastopila 
na mladinskem pevskem fe-
stivalu in tega nastopa se 
zelo veselim. Trikrat bomo 
nastopili: na slavnostnem 
koncertu, na tekmovanju in 
na množičnem koncertu. Po-
vedati moram, da slovenske 
pesmi — narodne in umetne 
— zelo rada pojem. Veste, le-
po je nastopati v našem zbo-
ru.« 

B I B U LIANA KOŠTOMAJ, 
Celje: »Veselim se nastopa 
v Celju, veselim pa se tudi 
nastopa v Avstriji, kamor bo 
naš zbor odpotoval prihodnji 
teden. Trenutno imamo na 
programu 18 pesmi, kar je 
dovolj za manjši samostojni 
koncert. To pa je za zbor 
osnovne šole že veliko, kajne? 
Prepričana sem, da bo v teh 
dneh v Celju veselo in lepo 
pa da bomo slišali veliko 
lepih pesmi iz mladih grl.« 

JAKA MAJCEN, Celje, med 
festivalom skrbi za prehrano: 
»Celje bi moralo končno uvi-
deti, da na tem področju 
dosega velike umetniške do-
sežke. Istočasno pa bi moralo 
tudi samo bolj poskrbeti za 
vse ostalo, kar ti ljudje, ki 
pridejo k nam, potrebujejo. 
Problemov je veliko, vendar 
jih organizacijski oâbor sku 
paj z. dostoljubnostjo posa-
meznikov Celjanov uspešno 
rešuje.« 

Festival mladega petja se je začel. Trajal bo do п»ч1е1,)е — uradno 
potem pa še dalj. Asi za pesem, pesem za vse. tv 


